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Vážení spoluobčané, 
už několik týdnů žije celý svět a Česko zprávami o pandemii koronaviru. Je to věc 

jistě nepříjemná, ale musíme se s ní vypořádat. Po zavedení nouzového stavu, 

uzavření většiny obchodů, škol a úřadů a povinnosti nosit na veřejnosti roušky 

jsme přemýšleli, jak co nejrychleji pomoci našim občanům, především těm 

nejohroženějším - seniorům. Bylo jasné, že stát, kraj ani zdravotníci nemají 

dostatek ochranných prostředků ani pro sebe a bylo třeba, aby se obec postarala 

sama. 

Nejprve jsme nejstarším seniorům roznesli leták s radami, jak se v tomto období 

chovat, kam se obracet v případě zdravotních potíží a s nabídkou pomoci od obce. 

Také jsme zorganizovali šití roušek několika dobrovolnicemi v obci. Jimi ušité 

roušky jsme distribuovali domů všem občanům v pořadí podle věku od nejstarších 

k mladším. Postupně dostali roušky všichni občané obce. Bylo milé, že se nám 

spontánně ozývaly další šičky a postupně se nám podařilo rozjet takový veliký 

obecní šicí stroj, zkoordinovat denní přebírání hotových roušek od šiček a roznášet 

je občanům. 

Současně jsme začali shánět dezinfekci za rozumné peníze. Ukázalo se, že větší 

problém byl sehnat lahve, do kterých je možné dezinfekci rozlít. Ačkoliv nám 

denně chodí mnoho nabídek na prodej roušek i dezinfekce za mnohonásobné 

ceny, na kterých vydělává mnoho šejdířů, objednali jsme společně s městem 

Veltrusy 1 000 litrů dezinfekce v ČEPRO ve Šlapánově u Havlíčkova Brodu za cenu 

26,50 Kč/litr. Tyto objednávky schvaloval Ústřední krizový štáb primárně              

pro záchranné složky a pro obce. Naše objednávka byla schválena poměrně rychle, 

a tak jsme poslali náš náklaďáček pro dezinfekci. Mezitím bylo třeba sehnat lahve. 

Lahve potřebovali všichni, nakonec jsme je sehnali ve firmě Plastiform 

v Kosmonosech. Museli jsme si pro ně hned dojet, dali nám jich jen 490 kusů       

po 0,5 litru, pro Veltrusy 520 kusů po 0,33 litru. Nechali jsme také hned natisknout 

nálepky na lahve, aby bylo zřejmé, co v lahvi je a aby nedošlo k záměně. Děkuji 

panu Mazochovi z Velvar za promptní přednostní výrobu samolepek. 

Hasiči z Veltrus pro nás rozlili dezinfekci z nádrže do lahví. Lahve polepili 

zaměstnanci obce nálepkami a hned jsme je ve čtvrtek 2. dubna začali rozvážet. 

Kdo nebyl doma ve všední den, rozváželi jsme znovu o víkendu. 



Bohužel hodně domů nemá zvonek buď vůbec nebo zřejmě není funkční. Při tom 

rychlém rozvážení zaměstnanci obce i dobrovolníky se mohla stát i chyba 

v evidenci, takže je možné, že někdo buď roušky, nebo dezinfekci nedostal. Proto 

jsem posílal v pondělí 6. dubna SMS infokanálem zprávu, že by už všichni měli              

roušky a dezinfekci od obce mít, ale že je možné ještě nějaké dostat - buď na 

obecním úřadě nebo ve Starých Ouholicích č. 81 u Hakrových, v Nových Ouholicích 

č. 30 u Exnerů a na Vepřku u paní Kozaňákové. Lahve od dezinfekce nevyhazujte. 

Na obecním úřadě Vám do nich můžeme dezinfekci opětovně dolít. To platí             

do vypotřebování zásob, zatím ještě pár desítek litrů máme – můžete si přijít 

v úředních hodinách. 

  

        Na obecním úřadě jsme na vše vybaveni   Příprava na distribuci desinfekce 

 

Musím říci, že mě nesmírně potěšilo a až dojalo, kolik lidí se nám hlásilo 

s nabídkou pomoci se šitím, pomocí při distribuci nebo i s jinou pomocí. Bylo jich 

tolik, že některé jsme ani nevyužili. 

Nerad bych na někoho zapomněl, ale rád bych všem poděkoval za šití roušek            

a za pomoc při distribuci roušek a dezinfekce. Děkuji Daně Burianové, Heleně 

Špačkové, Kateřině Kroové, Bohdaně Tobiáškové, Janě Jordákové, Monice 

Vyhnalové, Renatě Kozaňákové, Martinu Čermákovi, Milanu Letochovi, Pavlíně 



Kratochvílové, Martině Pánkové, Mileně Kodrasové, Anně Vogničové, Jiřímu 

Vykusovi, Petru Barnatovi, Oanh Tranové a paní Dao Thúy Kieu ze samoobsluhy. 

Děkuji také paní místostarostce a zaměstnancům obecního úřadu. Někdo mi 

několikrát pověsil igelitku s doma ušitými rouškami doma na vrata a dodnes 

nevím, kdo to byl, abych poděkoval. Určitě jsem nemohl vyjmenovat všechny, kteří 

pomáhali, ale děkuji skutečně všem. 

Děkujeme také hasičům z Veltrus za rozlévání dezinfekce do lahví,                           

za vydezinfikování samoobsluhy a autobusových a železničních zastávek. 

Děkuji také pracovníkům ze solární elektrárny za bezplatnou dodávku několika 

kanystrů dezinfekce a jednorázových roušek. 

Je úžasné, jak se v takové situaci projevila spontánní nezištná pomoc lidí v obci.    

Na druhou stranu, jak už jsem zmínil, dostávám denně množství e-mailů 

s mnohonásobně předraženými nabídkami dezinfekce nebo roušek v řádu 

stokorun za kus nebo litr. Takoví chytráci zkouší na stejné 1 000 litrové nádrži 

dezinfekce vydělat statisíce. Platí, že v krizi se pozná charakter lidí. 

Abychom pomohli podnikatelům a zejména povinně uzavřeným restauracím 

v obecních prostorách, prominuli jsme jim zatím jedno měsíční nájemné. Přesto 

jsme už dostali výpověď z nájmu na Hospůdku U Hasiče ve Starých Ouholicích         

a také na masážní studio v bývalém středisku v Nových Ouholicích. Pro tyto 

prostory tedy budeme hledat nové nájemce. 

Celou dobu se snažím o opatřeních všechny informovat SMS infokanálem tak,     

aby nejdůležitější informace o opatřeních vlády i obce dostali všichni co nejdříve     

a budu to dělat i nadále. 

Doufám a přál bych nám všem, aby se tato pandemie přehnala co nejdříve a bez 

nějakých následků, a aby se náš život vrátil do normálních kolejí. Do té doby         

se budeme za obec snažit, abychom Vám co nejvíce pomohli a přehledně Vás 

informovali. 

Martin Exner, starosta (15. 4. 2020) 

Přihlášení do SMS infokanálu:  

Na webových stránkách obce www.nova-ves.cz úplně dole vyplníte jednoduchý 

formulář pro přihlášení k odběru. Pokud nemáte tu možnost, zavolejte si na obecní 

úřad nebo nám napište. 

B. Tobiášková, informační výbor 

http://www.nova-ves.cz/


Vážení čtenáři, spoluobčané, sousedé, 
v den, kdy píšu tento úvodník, se zdá, že se naše životy pomalu vrací k normálu. 

Doufejme, že tomu tak bude a že se nám díky dodržování určitých pravidel podaří 

zase žít a fungovat tak, jak jsme byli zvyklí. 

Na ruchu v obci jsou opatření v souvislosti s COVID-19 znát, je klidněji na silnicích, 

na úřadě, v obchodě, na poště. Zatím se stále nekonají žádné obecní, kulturní ani 

sportovní akce a setkání. A bohužel tomu tak ještě nějakou dobu bude. Co bude 

možné, uspořádáme později, kalendář byl pěkně nabitý, ale nedá se nic dělat.  

Připomínáme, že letošní hromadná pálení ohňů na čarodějnice jsou zakázaná. Den 

vítězství, který si každoročně připomínáme 8. května na hřbitově ve Vepřku, letos 

proběhne neveřejně, tzn. že zastupitelé obce jen položí květiny a věnce na hroby 

(doporučuji k přečtení velmi zajímavý článek o květnových událostech v naší obci 

před 75 lety připravený panem kronikářem, květen před více než 50 lety nám 

připomíná i fotografie na titulní straně zpravodaje z archivu pana Malíka). 

Červnový rodinný den, jehož přípravy byly v plném proudu, zkusíme uspořádat 

koncem prázdnin, snad se zadaří. Návštěvy památek, výlety, koncerty, divadlo, 

bazar – to vše přesouváme do budoucna. O všem budeme včas informovat, 

sledujte i web a FB obce. 

 

Den vítězství / 8. května 2018 

Zpravodaj jsme se snažili i tentokrát připravit tak, aby byl i v těchto časech pro Vás 

přínosným a zajímavým čtením. Přejeme Vám příjemné téměř letní dny,                  

a co nejméně starostí v současné nelehké době.  

Bohdana Tobiášková, redakce 



NOVÁ VES ZA ČASŮ KORONAVIRU  
Jaké jsou aktuální novinky a opatření v naší obci? 

- Obecní úřad už funguje v běžných úředních hodinách, tj. pondělí a středa od 8 do 

11 hodin a od 13 do 17:30 hodin.  

- Česká pošta oznámila změnu ve vyplácení důchodů seniorům - senioři si opět 

mohou na poštu zajít vyzvednout své důchody. Otevírací doba pošty je do odvolání 

následující:  

Pondělí až čtvrtek od 8 do 11 hodin a od 14 do 16 hodin, pátek od 8 do 10:30 

hodin. Čas od 8 do 9 hodin je vyhrazen občanům starším 65 let. 

- Pokud ještě potřebujete 

další roušky, několik jich je 

k dispozici na obecním 

úřadě, dále pak v Nových 

Ouholicích č.p. 30 

(Exnerovi), ve Starých 

Ouholicích č.p. 81 

(Hakrovi), ve Vepřku č.p. 5 

(R. Kozaňáková). 

K objednání jsou také           

i nadále u D. Burianové       

a H. Špačkové (Studio 99    

v Miřejovicích), 60 Kč/ks. 

Tel. 732954232. 

- Na webu obce najdete hned nahoře štítek KORONAVIRUS, kde postupně 

shromažďujeme různá nařízení vlády, opatření, praktické informace, doporučení... 

- Stále platí, že pokud potřebujete s něčím pomoci (nákupy potravin, léků, odvoz   

k lékaři apod.) nebo víte o někom, kdo pomoc potřebuje, dejte nám vědět na tel. 

727934792 nebo 607094801, zajistíme pomoc. Týká se to nejen seniorů,               

ale i ostatních v momentální nouzi. 

- Opatření nouzového stavu pro celou ČR se prodlužují do 25. května. Ke sledování 

relevantních informací ke koronaviru doporučujeme stránky ministerstva 

zdravotnictví: https://koronavirus.mzcr.cz/. 

B. Tobiášková, informační výbor 

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fkoronavirus.mzcr.cz%2F%3Ffbclid%3DIwAR24fHo0iIfy3aqGEST32BGLVv8j_Tx-AhOhWM2ayzw9u6ew_EMFwsoCBd8&h=AT08tUsb_H9Hyf0wBiVTWpbFo5S2j8rk75yjGwEEiDlfmFveGe43-2Na73T0Lx4JRAm_xK7_Z1vIHdKHz79Z0t1KYv50XaXfrncdHmGWPE_ObAvPaUmIJu_vpBQdUF8v6ve-hBXUY5i3Q9AKv92DRz9aC_s2UKlvzMeXJ8yEKnQ3pz7AH_TgSK7pD0aEDCEBtl2rh4dnl6lhOmFdKNn1nbxxFXrTNFEtFVgrt_AvL9omhOq0PD5sIe1jd8PtlbIKJL6NfL4sSldVGvhCGmOqGVzMHt8Tk4xsB6AG-2L6LsWeHYQrw64jnKRp_3V1Nrvy5Ok5r-r_cuAAYmFGGg80i6PAw_btNaS6vqkp3Rm4tL9pKsAEdTGVoZDFcKeHu1hn8R-H4pDhp8ZmEkQ6e6W0ZE2A_0ZICnghqaL2PxT0OglZ8EM4Fu2PHUgAM0noZ7xekp5QD4j-q9jYD9WconEmNCDjjhfFEcpSIyCRi5K4v27Kx-EVQ1HWa-Se-NOabP3VfzjRtNjc2LAKq_v8abt2VglnzSSvo1-QNPB357CwZfANN9Tysmrf4IDgvRiUR0AZTLfwT8sn1oFTNsqTXiP8Sr3DZrPRr1_HtEAw57WllC2bQdC3qLN7vGrg0GUVZbMp8SlHzg


INFORMACE ZASTUPITELSTVA 
Zrušení dubnového zastupitelstva 

Vzhledem k nouzovému stavu a k doporučení vlády omezit konání zasedání 

zastupitelstev na nejnutnější případy formou elektronické konference                      

se zastupitelé po e-mailové komunikaci dohodli na zrušení zasedání zastupitelstva, 

které bylo naplánované na středu 13. dubna. Předpokládám, že květnové zasedání 

zastupitelstva se bude v plánovaném termínu 11. 5. 2020 konat – podle situace 

buď jako obvykle v sále OÚ nebo formou elektronické konference. 

M. Exner, starosta 

NOVINKY V PLATBĚ ZA STOČNÉ 
Vážení uživatelé kanalizace, 

z důvodu nárůstu počtu uživatelů kanalizačních přípojek a tím pádem nárůstu 

plateb za stočné, a kvůli oddělení od běžného účetnictví, zřídila obec Nová Ves 

nový bankovní účet č. 20036-0460043319/0800. Tento účet byl už uváděn 

s výrazným upozorněním i na rozpisu záloh, který jsme rozesílali v letošním roce. 

Na běžný bankovní účet 0460043319/0800 již proto není možné hradit platby za 

stočné.  

Věnujte prosím zvýšenou pozornost při platbě záloh nebo vyúčtování zadání 

správného čísla bankovního účtu, poukazované výši platby a své případné trvalé 

příkazy změňte. Bohužel se stále setkáváme se zaplacenou zálohou za stočné 

v nesprávné výši, prosím plaťte zálohy jen dle zaslaného aktuálního rozpisu.  

Platby, které budou provedeny v nesprávné výši nebo poukázány na bankovní účet 

č. 0460043319/0800, budou od 20. 4. 2020 vraceny zpět na váš účet. Bohužel je 

tak nemůžeme zaúčtovat. 

Nově od 20. 4. 2020 již není možné hradit stočné v hotovosti na pokladně 

obecního úřadu. Úhrada v hotovosti je možná na poště prostřednictvím poštovní 

poukázky, kterou obdržíte na poště nebo na obecním úřadě.   

Zasláním správné výše platby na správný účet nám ušetříte mnoho zbytečné práce. 

Děkuji za pochopení a za spolupráci. Případné dotazy týkající se plateb za stočné 

vám ráda zodpovím prostřednictvím emailu: hana.novotna@nova-ves.cz, nebo       

na tel. č. 315 765 056, 777 012 031. 

Hana Novotná, úřednice ÚSC 



ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ OBCE 
V ÚNORU 2020 

  1. 2. 2020 29. 2. 2020 

BÚ Česká spořitelna 8 533 576,63 Kč 10 234 587,80 Kč 

BÚ ČNB                                              11 779 523,93 Kč  799 909,13 Kč 

Pokladna 219 635,00 Kč 94 845,00 Kč 

Celkový stav finančních prostředků 

obce  
20 532 735,56 Kč 11 129 341,93 Kč 

      

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 76 659,00 Kč 19. 2. 2020 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

Mateřská škola NV – příspěvek na 

provoz 
40 100,00 Kč  3. 2. 2020 

Technický dozor kanalizace 1/2020 78 613,70 Kč  6. 2. 2020 

Zálohová daň 34 876,00 Kč  7. 2. 2020 

Sociální pojištění 71 988,00 Kč  7. 2. 2020 

Odměna (zákonná měsíční) 44 812,00 Kč 10. 2. 2020 

Svoz tříděného odpadu 1/2020 84 220,01 Kč 13. 2. 2020 

Svoz komunálního odpadu 1/2020 37 000,99 Kč 13. 2. 2020 

Výstavba kanalizace 1 695 365,08 Kč 18. 2. 2020 

Výstavba kanalizace 2 706 387,15 Kč 18. 2. 2020 

Výstavba kanalizace  1 906 576,88 Kč 18. 2. 2020 

Dotace Maraton klub Miřejovice 30 000,00 Kč 24. 2. 2020 

Provozování ČOV Vepřek 12/19, 1/20 31 236,65 Kč 24. 2. 2020 

Výstavba kanalizace 4 105 411,95 Kč 25. 2. 2020 

Úroky z úvěru  48 333,33 Kč 29. 2. 2020 

 

 

Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru 25 000 000,00 Kč 

Vyčerpaná částka úvěru 25 000 000,00 Kč 

 

Zpracovala: Ing. R. Hakrová, místostarostka 



PROVOZ OBECNÍHO ÚŘADU 
Obecní úřad už je pro občany obce znovu otevřen v běžných úředních hodinách, 

tzn. v pondělí a ve středu od 8 do 11 hodin od 13 do 17:30 hodin. I nadále však 

prosíme, abyste pečlivě zvažovali své osobní návštěvy a omezili je pouze                

na naprosto nezbytné. Využívejte především telefonickou a elektronickou 

komunikaci. Cílem těchto omezení je ochrana pracovníků úřadu a udržení úřadu 

v chodu. Děkujeme. 

Bohdana Tobiášková, informační výbor 

KANALIZACE 
Kolaudační prohlídka proběhla podle plánu dne 16. 3. 2020, a to v trochu zvláštním 

režimu, v rouškách a v užším kruhu. Jsem ale velmi rád, že bez ohledu na problémy 

s koronavirem se zúčastnily i dámy z hygieny. Hygiena a hasiči měli několik 

formálních připomínek na různá informační a bezpečnostní označení, požadavky 

na další vývody vody na ČOV, rozbor vody ze studny a podobné položky. Stavební 

firma se zavázala tyto věci dodělat, ale bohužel, vše jde v této době pomaleji. 

Některé firmy nebo obchody jsou uzavřené, anebo pracují v jiném režimu. Proto   

to trvalo déle. K dnešku (psáno 15. 4. 2020) je vše na stavbě vyjma rozboru vody 

hotové. Rozbor vody se zpracovává. Poté musí vydat souhlasy hygiena a hasiči       

a následně vydá vodoprávní úřad kolaudační souhlas. Doufám, že vše proběhne 

během několika dnů. Budu o tom informovat prostřednictvím SMS Infokanálu         

a na Facebooku.  

POZOR, opakuji zde znovu pokyny pro vlastníky domů s přípojkou v Nové Vsi       

a v Nových Ouholicích - abychom Vás nenutili chodit na úřad, abychom se vyhnuli 

frontám a čekání při podpisu smluv, tak jsme zvolili následující postup. Prosím 

prostudujte si jej. 

Jakmile získáme kolaudaci, vytiskneme všem vlastníkům domů s přípojkami 

smlouvy o užívání kanalizační přípojky a o odvádění odpadních vod ve dvou 

výtiscích a formulář čestného prohlášení o stavu vodoměru a doručíme je všem    

do schránek.  

Ve smlouvě, prosím, zkontrolujete svoje údaje, doplníte svůj mobil, e-mail, 

zkontrolujete údaje o pozemku a podobně. Dále vyplníte ve smlouvě v článku VII., 

zda objekt slouží k trvalému bydlení (a kolik osob v něm skutečně trvale žije – bez 



ohledu na to, zda tam jsou či nejsou trvale hlášeny) nebo zda objekt slouží               

k rekreaci. 

V článku VIII. vyplníte, zda má objekt dodávku vody pouze z vodovodu a nebo/také 

ze studny. Kdo má jen z vodovodu, bude platit podle vodoměru, kdo má i nebo jen 

studnu, bude platit podle směrného čísla. V článku IX. vyplníte, zda si přejete 

zasílání faktur poštou nebo e-mailem (obec preferuje e-mail) a zda budete platit 

složenkou, hotově na úřadě nebo bankovním převodem. Nezapomeňte oba výtisky 

smlouvy na konci podepsat. Dále vyplňte formulář čestného prohlášení o stavu 

vodoměru. 

Obě podepsané smlouvy a čestné prohlášení o stavu vodoměru doručte na obecní 

úřad – buď poštou nebo je můžete vhodit do poštovní schránky u dveří úřadu.     

My zkontrolujeme vyplnění smlouvy, starosta podepíše a jednu podepsanou 

smlouvu Vám doručíme zpět poštou nebo do schránky. 

Následně se můžete připojit ke kanalizaci. Není dovoleno se připojit bez podpisu 

smlouvy a bez nahlášení stavu vodoměru. 

Samozřejmě v případě dotazů volejte nebo pište na úřad. Věřím, že tento postup 

Vám ušetří čekání na úřadě, sníží rizika nákazy nás všech a bude probíhat hladce. 

AKTUALIZACE ze dne 23. 4. 2020: 

KOLAUDACE SE PROTAHUJE. Už přes měsíc od kolaudační prohlídky řešíme 

připomínky hasičů a hygieny. Posledním problémem zůstává hygienou požadovaný 

rozbor vody ve studni u ČOV Nová Ves, ze které se čerpá užitková voda                 

pro umyvadlo a WC v ČOV. Část laboratoří, které rozbory běžně dělají, je nyní 

nedělá, ostatní fungují v pomalejším režimu. 

Bohužel předložený rozbor vody vyhodnotila hygiena jako nevyhovující, protože 

voda ve studni obsahuje bakterie z lidských exkrementů. Paní hygienička rozbor 

komentovala tak, že jasně ukazuje zamoření spodních vod v Nové Vsi                         

z nezákonného vypouštění splašků do zahrad a příkopů. Takže nyní musíme ošetřit 

vodu ve studni Savem, odebrat nový vzorek vody a nechat udělat nový rozbor.      

To kolaudaci o zhruba týden zase pozdrží, za předpokladu, že ošetření Savem 

zabere a rozbor bude v pořádku. 

Prosím proto o trpělivost ohledně kolaudace. Za zdržení si z velké části můžeme 

sami. 

M. Exner, starosta 



STAROSTA OBCE INFORMUJE 
Ulice Osa 4 ve Starých Ouholicích se bude přeci jen stavět  

Možná si vzpomínáte, že v roce 2018 jsme jako obec žádali o dotaci na poslední 

nezpevněnou ulici Osa 4 ve Starých Ouholicích. Tehdy jsme dotaci nedostali        

pro převis poptávky nad částkou na dotace určenou. Proto jsme ulici opravili 

alespoň recyklátem. 

Jak jsem psal již v březnovém zpravodaji, k našemu překvapení jsme nyní, po dvou 

letech, dostali zprávu, že všechny peníze nebyly z této výzvy vyčerpány a že je nám 

dotace přidělena. Na jednu stranu je dobrá zpráva, že dostaneme dotaci                

na 70 % nákladů, na druhou stranu je škoda, že jsme na opravu té ulice recyklátem 

vyhodili peníze zbytečně. Nejisté čekání na dotace bohužel obcím komplikuje 

možnost projekty plánovat a koordinovat. Proto samozřejmě nemáme peníze       

na tuto akci naplánované v letošním obecním rozpočtu.  

Vypsali jsme výběrové řízení a dostali jsme 6 nabídek. Vyhrála firma Stavby 

Komeda z Chržína s cenou 3 754 479 Kč. Je dobré, že se podařilo docílit cenu       

cca o 20 % nižší než byla tabulková projektová cena. Obec z toho zaplatí celkem 

1 126 344 Kč a 2 628 135 Kč bude dotace od Ministerstva pro místní rozvoj. Zvážili 

jsme tedy finanční možnosti obce, spočítali naše závazky a příjmy a vzhledem 

k dosažené příznivé ceně jsme se rozhodli tuto akci realizovat. Do konce dubna 

musíme podepsat smlouvu o dílo. Firma musí zahájit práce do 30 dnů po podpisu 

smlouvy a během 60 dnů stavbu dokončit. Na konci července by tedy mělo být vše 

hotovo. 

V místě bydlící občany, kteří budou stavbou dotčeni, bude stavební firma průběžně 

informovat o omezeních. Prosím během stavby o pochopení omezení                       

a nepříjemností vyvolaných stavbou. Věřím, že výsledek bude stát za to. Při stavbě 

předchozích ulic mě velmi mrzelo nerespektování zákazu vjezdu a zničení čerstvě 

zabetonovaných obrubníků nebo vydlážděných vjezdů. To je nepříjemné a stavbu 

to prodražilo a zdrželo. Prosím tedy o respektování zákazů a pokynů stavby. Jsem 

velmi rád, že se neomezíme letos jen na kanalizaci, ale že prokoukne další ulice 

v obci. 

Chodníky Nová Ves – Nové Ouholice 

Napjatě jsme očekávali informaci, zda jsme dostali dotaci na chodníky. Dnes 

(psáno 15. 4. 2020) jsem dostal neoficiální informaci, že jsme úspěšní nebyli.        

Asi je nám souzeno dostávat dotace až na druhou žádost - napodruhé jsme dostali 



dotaci na kanalizaci Miřejovice, napodruhé jsme dostali dotaci na kanalizaci Nová 

Ves, Nové Ouholice, Staré Ouholice a Vepřek a napodruhé budeme muset požádat 

o dotaci letos v říjnu na chodníky. Důvod nepřidělení zatím nevím. 

Bohužel se tím posune i realizace etapy 4B kanalizace Nová Ves. Jak jsem               

již několikrát uváděl, koordinací etapy 4B se stavbou chodníků a opravy silnice 

II/608 se docílí úspory pro obec okolo 2 milionů korun. Tuto úsporu obec opravdu 

potřebuje. Jestliže podáme žádost v říjnu a dotaci dostaneme v dubnu 2020,        

tak zdržení nebude rok, ale zhruba půl roku, protože vzhledem k tomu, že kraj      

by stejně silnici nemohl začít stavět dříve než v říjnu, tak je to sice nepříjemné,     

ale ten půlrok za ty dva miliony stojí. 

Rozšíření kanalizace Miřejovice 

I v Miřejovicích se bude ještě dostavovat na dvou místech nový kanalizační řad. 

Soukromý vlastník dvou hal Podhořany 34 podél silnice do Nelahozevsi buduje 

nový kanalizační řad pro odkanalizování těchto dvou hal, který bude napojen       

na kanalizaci v majetku obce Nová Ves. Je uzavřena smlouva, že tento vlastník 

stavbu řadu vybuduje na své náklady, zkolauduje, uvede do provozu a bezplatně 

převede do majetku obce Nová Ves.  

Druhý řad postaví obec Nová Ves na konci boční ulice proti dětskému hřišti 

v Miřejovicích, aby se daly odkanalizovat domy č. p. 25 a 32. Tento řad obec 

bohužel nemohla postavit v první etapě v Miřejovicích, protože vlastník sice 

písemně nabídl obci pozemek za určitou cenu k prodeji, ale po schválení koupě 

pozemku zastupitelstvem začal šroubovat cenu nahoru a odmítl dát souhlas 

s uložením kanalizace. Vloni se po letech podařilo tento pozemek obci koupit. 

Následně jsme nechali udělat projekt, stavební povolení a nyní můžeme stavět.  

Bohužel už je to za obecní peníze bez dotace. Vlastník domu č. p. 32 si bude muset 

zaplatit přípojku celou, protože před třemi odmítl realizaci z dotace. Vlastník domu 

č. p. 25 přípojku už tehdy chtěl a spolupracoval s obcí, ale protože bohužel nebylo 

možné jít přes soukromý pozemek, v projektu tehdy být zařazen nemohl. Tento 

vlastník zaplatí příspěvek na přípojku ve výši 20 000 Kč. Zbytek zaplatí podle 

rozhodnutí zastupitelstva obec. 

Údržba a úklid obce 

Už dlouho jsem nepsal o práci našich zaměstnanců údržby obce. Neznamená to,   

že by nic nedělali, spíš jsem měl plnou hlavu stavby kanalizace a byl jsem rád,        

že naši partu velmi dobře a aktivně vede pan Richtr a na psaní nějak nedošlo. 



Během další teplé a suché zimy naši zaměstnanci ořezávali stromy a křoviny podél 

silnice II/608 a podél cest. Vítr nám vzal část střechy na zastávce autobusu 

v Nových Ouholicích, takže pánové strhli starou a namontovali novou střechu. 

Každý týden se čistí filtrační koše na ČOV Vepřek i Staré Ouholice od vlhčených 

ubrousků a jiných nerozpustných nečistot. Bohužel, stále je hodně lidí, kteří 

odhazují do kanalizace předměty, které tam nepatří.  

Nahradili se zkorodované značky Zákaz vjezdu nákladních vozidel nad 3,5 t do ulice 

od pošty k solární elektrárně v Nové Vsi. Instaloval se nový zpomalovací práh v ulici 

ke školce a všechny zpomalovací prahy se doplnili svislými výstražnými značkami. 

Vykáceli se suché borovice v obecním lese nad Novými Ouholicemi a udělala          

se údržba a úklid obecního lesíku na Vepřku. 

Samozřejmě se průběžně uklízí černé skládky, nepořádek kolem kontejnerů          

ve všech částech obce, vyváží se odpadkové koše. S teplejším počasím se začali 

natírat dřevěné lavičky. Bude se pokračovat nátěry dřevěných zastávek, dřevěných 

informačních tabulí a dalších dřevěných konstrukcí na dětských hřištích apod.   

Po pěti letech práce zametacího stroje jsme mu nechali udělat údržbu a na jaře     

se zametl prach po obci. Zametací stroj bude v naší obci zametat pravidelně,               

a protože skončila doba udržitelnosti z dotace, můžeme už ho začít pronajímat  

sousední Nelahozevsi.  

Jistě jsem nepopsal všechno, jen několik příkladů práce naší údržby. Myslím,         

že naši zaměstnanci dělají dobrou práci, která je vidět - je uklizeno, dělá se údržba, 

problémy se řeší. Rád bych tímto našim zaměstnancům za dobrou práci poděkoval. 

M. Exner, starosta 

 



NEUMÍM ŠÍT, TAK BĚŽÍM 
Osud letošního Miřejovického půlení je bohužel nejistý, proto Maraton Klub 

Miřejovice spolu se zakázkovým krejčovstvím Studio 99 vytvořil výzvu „Neumím 

šít, tak běžím“.  

Touto výzvou jsme chtěli běžcům dopřát půlmaraton a zároveň jim umožnit 

nepřímo přispět k výrobě roušek pro naše zdravotníky. Nakonec se ale z původní 

akce pro běžce stala akce pro všechny. Zúčastnit se mohli běžci, chodci, cyklisté       

i rodiny na procházce. Lidé běhali, chodili nebo jezdili doma, v přírodě nebo          

na zahradě, každý podle svých možností a schopností.  

Za každého, kdo uběhl minimálně 21 095 m nebo ušel 21 095 kroků (v případě 

rodin se sčítaly kroky všech zúčastněných), jsme ve Studiu 99 ušily jednu roušku. 

60 hotových roušek následně Pepa Burian odevzdal na Transfuzním oddělení 

Fakultní Thomayerovy nemocnice. 

  

Akce měla velmi příznivý ohlas, a snad i proto nás oslovila Fakultní nemocnice 

Královské Vinohrady, konkrétně neurologické oddělení, s prosbou, zda bychom     

ve výzvě ještě nepokračovali. Bohužel tato první výzva již byla uzavřená, proto      

se objeví nová – „Neumím šít, tak běžím podruhé“! Pravidla budou obdobná            

a výzva proběhne na začátku května. Podrobnosti ještě dolaďujeme. 

Každý, kdo by měl zájem se zúčastnit, najde koncem dubna podrobnosti na FB 

Miřejovický půlmaraton, popř. na tel.: 732 954 232. 

Za MK Miřejovice a Studio 99 Dana Burianová 



MOHU DAROVAT KREV                        
I V DOBĚ PROTIKORONAVIROVÝCH 

OPATŘENÍ? 
Ano, krev darovat můžete a odběrová centra přijímají i v této době nové dárce, 

protože se může stát, že stávající dárci jsou nemocní nebo v karanténě anebo 

nesplňují aktuální kritéria daná opatřeními v souvislosti s koronavirem. Krev           

je potřeba i v této době, protože těžké úrazy se dějí stále, stejně tak transfuzi 

potřebují i nemocní s některými vážnými onemocněními krve. 

Kdo může darovat? Obecné podmínky jsou následující: 

 věk: 18 – 65 let (první odběr do 60 let), 

 hmotnost: minimálně 50 kg, 

 netrpím vážným chronickým nebo psychiatrickým onemocněním (např. stav 

po transplantaci, maligní nádorová onemocnění, těžké formy alergie, 

epilepsie, hemofilie, užívání některých léků, např. warfarin, inzulin, perorální 

antidiabetika…),  

 neprodělal/a jsem žloutenku B, C, 

 nejsem HIV pozitivní, 

 neprodělal/a jsem malárii, 

 nejsem alkoholik, 

 nepatřím do rizikové skupiny (promiskuitní způsob života, uživatel drog), 

 nebyl jsem v letech 1980-96 více jak 12 měsíců v Anglii nebo ve Francii. 

Aktuální zdravotní stav: 

 nejsem právě nemocen/a a nejsem v pracovní neschopnosti, 

 nejsem zraněn/a, nemám opar, 

 v posledním týdnu jsem nebyl/a na ošetření chrupu (trhání zubu), 

 v posledních 14 dnech jsem neužíval/a antibiotika, 

 v posledním měsíci jsem neměl/a přisáté klíště, 

 v posledním měsíci jsem nebyl/a očkován/a proti žloutence typu B, 

 v posledních 6 měsících jsem si nenechal/a provést tetování ani piercing 

a nebyl/a jsem na operaci ani na endoskopickém vyšetření, 

 pro ženy: momentálně nemám menzes, nejsem těhotná, nejsem krátce        

po porodu, nekojím. 



Krev se nemůže darovat také určitou dobu po návratu ze zahraničí. Toto platí        

i během stavu mimo koronavirovou pandemii. Podle země, ze které jste se vrátili, 

nemůžete krev darovat 1 - 6 měsíců, výjimečně až 1 rok. Bližší informace naleznete 

vždy na stránkách příslušné transfuzní stanice.  

V současnosti má každá transfuzní stanice další pravidla související 

s koronavirem, tato pravidla se mohou stanici od stanice mírně lišit, proto sledujte 

jejich webové stránky nebo se informujte telefonicky. 

Kde můžu získat další informace, pokud chci krev darovat poprvé a jak se 

objednat? 

Mnoho užitečných informací o využití 

krve, průběhu odběru, kolikrát          

do roka je možné krev darovat, o tom, 

proč je bezpříspěvkové dárcovství 

nejen etické, ale i bezpečnější 

naleznete na www.cervenykriz.eu. 

Najdete tu zároveň i legislativní 

informace a informace o nároku         

na pracovní volno. 

Nejbližším místem je Odběrové 

centrum Mělník, které zřizuje ÚVN 

Střešovice. Proto aktuální informace o možnosti/nemožnosti darovat nyní krev 

naleznete na stránce https://www.uvn.cz/cs/info-pro-darce-krve. 

Informace o místě, časech odběrů a jak postupovat při objednání hledejte            

na stránkách Českého červeného kříže Mělník www.cckmelnik.cz 

Připravila Jana Jordáková 

Synthos Kralupy oznamuje 

Informace o provozu a odstávce výrobní jednotky SYNTHOS PBR s.r.o. 

Dne 18. 4. 2020 proběhne odstavení výrobní jednotky do odstávky. Předpokládaný 

termín pro najetí výrobní jednotky je období 6. 5. 2020 až 7. 5. 2020. Při odstavení 

jednotky, v průběhu odstávky a následném najetí výrobny, může dojít krátkodobě 

k zvýšenému využívání flérového hořáku. 

http://www.cervenykriz.eu/
https://www.uvn.cz/cs/info-pro-darce-krve
http://www.cckmelnik.cz/


DĚTI, NAMALUJEME OBRÁZKY! 
Máme zde výzvu pro naše děti – nakreslete nebo namalujte obrázek, jak se vám 

žije s rouškou, jak trávíte dny doma, jak vám chybí školka a škola. Předškoláčci 

mohou zvolit vlastní téma. 

Obrázky můžete: 

- vhodit do schránky v mateřské škole, 

- poslat naskenované na zpravodaj@nova-ves.cz.  

Všechny obrázky vystavíme v galerii na webu obce a také zalaminované                 

ve venkovní galerii - na plotě školky, kde si je můžeme všichni při našich 

procházkách prohlížet. 

Těšíme se na vaše výtvory! Odměny vás neminou. Věk autorů – do 15 let. 

LITERÁRNÍ OKÉNKO NA TÉMA ŽIVOT   
V KARANTÉNĚ 

Starší školáci i dospělí se mohou realizovat písemně – pošlete nám své kratší texty, 

básničky, deníkové zápisky, písňové texty, které souvisí se současnou situací, 

kterou prožíváme. Zveřejníme na webu, možná i vyhlásíme nějakou soutěž. 

Samozřejmě můžete psát anonymně nebo pod pseudonymem. 

    

  

 

 

 

       

Na webu obce www.nova-ves.cz (odkaz Fotky) můžete vybírat 3 nejlepší fotografie 

na téma FOTÍME VESNICKÉ SLAVNOSTI. 

Vzhledem k současné mimořádné situaci neprobíhá výstava s hlasováním v sále 

OÚ, ale hlasuje se pouze na webu obce, a to do 30. dubna.  

Protože teď trávíme spoustu času doma, s rodinami, se svými domácími mazlíčky, 

vyhlašujeme nové téma naší fotosoutěže: MŮJ DOMÁCÍ MAZLÍČEK. 

Fotky můžete posílat až do 31. srpna na zpravodaj@nova-ves.cz. 

Za informační výbor Bohdana Tobiášková 

mailto:zpravodaj@nova-ves.cz
http://www.nova-ves.cz/


SPOLEK SENIORŮ A PANDEMIE 
Spolek funguje i v těchto složitých podmínkách. Situace je pro nás o to náročnější, 

že se jedná vesměs o lidi aktivní, kteří se rádi setkávají. Cítíme s těmi z nás, kteří 

musí trávit celou dobu v domech s pečovatelskou službou nebo LDN, vždyť             

je už před těmito omezeními potkala obdobná opatření v souvislosti s chřipkovou 

epidemií. Jsme si vědomi toho, že mnohým z nás jde skutečně o život, proto         

na opatření nežehráme, ale uvědoměle se jim podřizujeme. Snažíme se navzájem                       

si dostupnými způsoby pomáhat a podporovat se. Udržujeme spolu spojení, 

přeposíláme si užitečné informace i „odlehčovací“ zábavné e-maily. Těm, kteří 

nedosáhli v prvním týdnu na roušky, je naše šikovná Anička našila. Dámám 

v pečovatelském domě v Kralupech jsme doručili Novoveské zpravodaje, 

nezapomínáme pozdravit oslavence ani na přání k narozeninám či jmeninám. 

Těšíme se, až se budeme zase moci sejít a dohodnout společné aktivity.  

Vůči našemu spolku jako první nabídl pomoc a roušky Maraton klub v osobách 

Dany a Pepíka Burianových. O způsobech možné pomoci konkrétním osobám –       

a nejen členům našeho spolku se jako jedna z prvních zajímala paní Bohdana 

Tobiášková. Ocenili jsme potřebný, vhodně načasovaný, velice dobře                         

a srozumitelně napsaný článek „Jak zvládnout toto mimořádné období“                 

ve zpravodaji od paní Martiny Srncové a bylo by možné vyjmenovávat další.   

Děkujeme všem, kteří aktivně působí ve prospěch omezení šíření pandemie            

a fungování společnosti ve všech jejích podobách, zejména pak těm, kteří to dělají 

dobrovolně.  Děkujeme i těm, kteří v zájmu nás všech dodržují nařízená režimová 

opatření. Ceníme si projevovaného zájmu o naši věkovou kategorii, podporu           

a nabízenou pomoc.   

Plánujeme:  

 Dohodnutou návštěvu mlýna nerušíme, odkládáme ji na podzim, termín 

zveřejníme prostřednictvím zpravodaje. 

 5. ročník soutěže „O novoveského sekáče“ v původním termínu rušíme a 

věříme, že jej bude možné za dodržení nezbytných opatření uskutečnit 

později. 

 Členskou schůzku stanovujeme na 11. června.   

Jsme optimisté. Věříme, že se vše brzy vrátí do normálu. Děsí nás však přístup 

některých jedinců, kteří si určité dílčí úlevy zřejmě vyložili tak, že už o nic nejde      

a že situace je zvládnutá. Přátelé, mnohým z nás jde o život!!!            

Ing. Bruno Vognič, předseda Spolku seniorů 



 
 

MATEŘSKÁ ŠKOLKA informuje 

ZÁPIS K PŘEDŠKOLNÍMU VZDĚLÁVÁNÍ 2020/2021 - MŠ NOVÁ VES  

Zápis k předškolnímu vzdělávání ve školním roce 2020/2021 proběhne v MŠ Nová 

Ves v termínu od 2. května 2020 do 11. května 2020. Tento termín je stanoven        

v souladu se školským zákonem (§ 34 odst. 2) a dále na základě mimořádných 

opatření v souvislosti s onemocněním COVID 19.  

Vzhledem k těmto mimořádným opatřením proběhne zápis v letošním roce          

bez osobní přítomnosti dětí a zákonných zástupců. Také další organizace a průběh 

zápisu je upraven, proto je třeba pozorně přečíst veškeré informace buď               

na webových stránkách obce, mateřské školy nebo na vývěsce u vstupu do areálu 

mateřské školy.  



OBNOVA ZELENĚ 

Školková zahrada a její zeleň během let zestárla. Pozvali jsme k nám proto 
odborníka a ten nám pomohl s rozhodnutím, které stromy vykácet, které omladit 
ořezem. Také poradil s výběrem stromů pro novou výsadbu. 

Pustili jsme se tak do postupné obnovy zahrady.  

 

Už v loňském roce jsme vysadili např. vinnou révu a kanadskou borůvku. Letos      

na jaře to pak byly 2 jabloně,  2 slivoně a 1 mirabelka. 

Díky tomu mají děti v zahradě nejen zábavné herní prvky, 

ale i různé stromy, které se tak učí přirozeně poznávat a 

starat se o ně. Zálevají je, kypří půdu a celý rok mohou 

sledovat jejich proměnu.  

V péči o zahradu budeme nadále pokračovat, protože     je 

to běh na dlouhou trať. Teď se těšíme, až zahrada zase 

ožije dětským hemžením. O zahájení provozu po pauze   a 

dalších opatřeních budeme rodiče včas informovat. 

Martina Srncová, MŠ Nová Ves 



PŘED 75 LETY 
Situace v naší obci v květnových dnech roku 1945 nebyla vůbec jednoduchá. Není 

dnes moc přímých pamětníků, proto v následujících řádcích předkládám 

neupravený přepis dochovaného zápisu v některých místech doplněný o sdělení 

pamětníků (proložené kurzivou), ke kterým jsem se dostal spolu s několika málo 

dochovanými fotografiemi.  

Květnové povstání 1945:  

Sobota dne 5. května 1945   

Tímto slavným ránem se probouzí český národ k novému životu po neuvěřitelném 

utrpení a persekuci posledních šesti let. V Praze vypuklo povstání českého lidu. 

V domnění, že pomoc je na blízku, strhávali německé nápisy z obchodu a ulic, 

vyvěšovali československé vlajky a zajímali Němce. K tomuto počínání dalo výzvu 

české vysílání rozhlasu, kam se dostali čeští hlasatelé po krvavém boji s Němci. 

Vzápětí volal český rozhlas o pomoc četnictvo, policii, finanční stráž, býv. vojáky      

a partyzány, neboť boj o rozhlas se rozrůstal v zuřivý boj. V obci nastal ruch, naší 

obcí projížděly kolony německých vojsk a směřovaly ku Praze. ..… Dále rozhlas 

vyzýval, aby všade byla zastavena práce, provoz v továrnách a na dráze, lékárny 

aby dodávaly barikádníkům léky a obchodníci a živnostníci, aby zajišťovali 

barikádníkům potravu. V té době odjíždí mnoho autobusů od Prahy pro vězně      

do Terezína. Na silnici je živo, mnoho selských vystěhovaleckých vozů, celé procesí 

německých žen a dětí s různými zavazadly, mnoho odzbrojených vojáků a váleční 

zajatci všech válčících národů, kteří opustili nemocnice. 

Neděle 6. května 1945   

Praha dále bojuje. Ruch na silnici neustává. Ozbrojení vojáci, auta, sanitní vozy, 

ženy s dětmi táhnou od Prahy. Naopak kolona německého vojska táhne na Prahu. 

První národní výbor. Na rozhlasovou výzvu a návrh s. Süsmilicha z Nových Ouholic 

byla svolána schůze, na které byl zvolen prozatímní první národní výbor. Jeho 

předsedou byl zvolen A. Růžek, místopředsedou Jan Dospěl, žel. zřízenec z Nových 

Ouholic a členové: Josef Šafránek, Las. Saibic, A. Fryč, Jos. Bílek, Jos. Kučera,          

V. Skalický, Lad. Honzajk, V. Hůla, Jos. Mataj, V. Haas, Fr. Kumšta ml., Jar. Kumšta, 

Jos. Strnad, Fr. Hons, V. Bílek a Fr. Kaňka. Pražský rozhlas přerušovaně hlásí             

o bojích. Němci tam řádí, vraždí, barikádníci hájí svoje barikády. Téhož dne 

odpoledne zastřelili Němci u Nového dvora u Kralup Aloise Honzajka z Nových 



Ouholic a býv. poručíka Nováčka, kteří vezli do Prahy střelivo. Tato zpráva velice 

dojala a rozzuřila občany proti německým okupantům.  

Pondělí dne 7. května 1945   

Boj v Praze trvá. Po hlavní silnici přicházejí od Prahy hloučky ozbrojených vojáků      

i s rodinami. Byli to většinou Vídeňáci, kteří se projevovali jako odpůrci nacismu      

a Hitlera. Odpoledne se rozšířila zpráva, že německá armáda táhne od Prahy k nám 

a že cestou loupí a plení. Tato zpráva způsobila velký zmatek v obci, avšak později 

se ukázalo, že nebyla pravdivá, i když Němci by toho byli schopni.  

Úterý dne 8. května 1945 

Praha volá o pomoc ve všech řečích a žádá i mezinárodní Červený kříž o zakročení, 

neboť Němci bombardují Bulovku i nemocnici. V odpoledních hodinách projížděl 

naší obcí po železnici ku Praze německý pancéřový vlak plně obsazen a vyzbrojen. 

Naštěstí dojel jen do Nelahozevsi, kde jej nelahozevští u tunelu třaskavinami           

a střelbou zneškodnili a tím příjezd do Prahy znemožnili. V tento den v pozdějších 

odpoledních hodinách zastřelili němečtí SS-mani na „Horách“ přímo nad Novými 

Ouholicemi inženýra Švába z Prahy a J. Mergla z Nové Vsi. Uvedení Němci jedoucí 

od Nové Vsi viděli na „Horách“ nějaké osoby a v domnění, že jsou to partyzáni, 

chladnokrevně je na místě zastřelili. (K této události. Mrtvých mohlo být víc. Paní 

Samohrdová mi sdělila, že výše uvedení pánové Mergl a Šváb se cestou „Na Hora“ 

zastavili i pro jejího manžela. Nepustila jej. Už proto, že měli čerstvě narozené dítě. 

Další svědectví dokládající cynickost Němců mám přímo od dcery pana Švába. Pan 

Šváb při odstraňování následků bombardování utrpěl zranění - zlomeninu klíční 

kosti. V této době se takový to úraz řešil podpůrnou konstrukcí, na které byla ruka 

k příslušné klíční kosti vyvěšena, tudíž byl naprosto bezbranný. Dále jsem zaslechl, 

že tito dva uvedení byli opravdu partyzány a snad měli být i ozbrojeni. Spolu s tím - 

kde vzali pánové Honzajk a Nováček munici, kterou vezli do bojující Prahy? Níže 

uveřejněná fotografie, na které je skupina mužů převážně v Vepřku svědčí o tom, 

že se místní do ozbrojených skupin sdružovali. Zda to bylo ještě před koncem války 

nebo po ní dnes již nezjistíme).  

Středa 9. května 1945   

Noc z 8. na 9. května byla nejkritičtější, nikdo nespal. Z blízkého okolí a ze všech 

stran bylo slyšet střelbu z děl a kulometů. Kolem druhé hodiny v noci se střelba 

natolik přiblížila, že se otřásaly domy a okna řinčela. Toužebně očekávaná Rudá 

armáda přicházela Praze na pomoc. Při své cestě narazila na Homolce u Nové Vsi 



na ustupující německou kolonu jedoucí od Mělníka. Nastala oboustranná střelba, 

ruské tanky však donutily Němce, aby se vzdali. Jeden velký kolos. tank zůstal          

na křižovatce a ostatní kolona spěchala ku Praze. Kolem 4. hod. ranní přijela další 

nekonečná kolona těchto ruských pevností, to už byla celá ves vzhůru. Ouholice   

ba i celé okolí se otřásalo tou úžasnou tíží těch tanků a naše radost a nadšení 

neznalo mezí. Rusové, bratři, Slované, osvoboditelé vítejte srdečně. Tato cesta     

od Berlína jim trvala tři dny. Na „Homolce“ nastalo odzbrojování Němců, při čemž 

přišel o život i 19letý občan z Nových Ouholic Jiří Skopec. (Na výše uvedené 

skutečnostmi vzpomínají ještě i dnes nejstarší spoluobčané. Pan Skalický, paní 

Kochmanová, Kratinová, Titěrová. Paní Kochmanová, která v té době žila ve Vepřku 

vzpomíná, že Rusové hnali Němce směrem k Vltavě, ve které mnozí utonuli. 

Padlých byl plný žebřiňák. V rozehnané koloně bylo nalezeno i nemluvně, které bylo 

následně osvojeno českou rodinou z Vepřku. Na hřbitově je vedle cesty                      

v současnosti opuštěný hrob Františka Navrátila z Vraňan s nápisem: „9. 5. 1945 

padl v revolučním boji“. Myslím si, že by si zasloužil trvalou péči jako ostatní dva, 

které nám tuto pohnutou dobu připomínají. 

Čtvrtek 10. května 1945   

Ruský tank stále stojí na „Homolce“ v palebném postavení a stovky německých 

nákladních aut plné různého zboží. Vzápětí spousty lidí i z okolních vesnic odnášejí 

v rancích, pytlích a na vozejčkách odvážejí bohatou kořist, někteří jsou příliš 

nenasytní. (Vzhledem k tomu, že v okolí byly ruské týlové jednotky rozmístěny ještě 

poměrně dlouhou dobu, docházelo ke kontaktům všeho druhu. Pamětníci 

vzpomínají na veselá setkání mládeže s vojáky u harmoniky i na výměnný obchod, 

kdy si např. sedláci vyměnili svoje horší koně za lepší). Odpoledne téhož dne konán 

pohřeb obětí inž. Švába, J. Mergla z Nové Vsi a Jiříka Skopce z Nových Ouholic. 

Pohřbu se zúčastnilo velmi mnoho lidí z obce i okolí. (Dostala se ke mně informace 

o projevu msty místních v Nové Vsi na německých vojácích. Z transportu vězňů měli 

být dva důstojníci vyňati a následně zastřeleni. Téměř pod dálničním mostem          

je podivný hrob po obvodu obložený kameny s jednoduchým cca 1 m vysokým 

železným křížem. Možná, že má s tímto souvislost.)   

Pátek 11. května 1945   

Stala se nešťastná náhoda, kdy ruční granát utrhl ruskému vojínovi ruku a těžce 

zranil na zádech 19ti letého Josefa Hůlu z Nových Ouholic, který na následky 

zraněné míchy za 14 dní v nemocnici podlehl.  



 

Paní Kochmanová ztotožnila tuto ozbrojenou skupinu zprava doleva takto: Stojící: 

pánové: Franc (beze zbraně), Sypecký, F. Vlasák, F. Dědek?, posledního nezná. 

V podřepu zprava: Josef Vlasák – Pepíček, Ant. Řehák, V. Loužecký. Všichni              

až na pana Dědka byli z Vepřku, pan Dědek z Vraňan. 

Další dobová fota z obce:  

   
 

Zpracoval Ing. Bruno Vognič, kronikář 



„JEDNA VLAŠTOVKA JARO NEDĚLÁ“ 

Říká se, že jedna vlaštovka jaro nedělá… Pokud ale zaslechneme její švitořivý zpěv, 

víme, že jaro je již v plném proudu. 

Vlaštovky jsou tažní ptáci. Přilétají už koncem března a do svých zimovišť ležících    

v rovníkové a jižní Africe odlétají ve velkých hejnech v září. Původně hnízdily         

ve skalách, teprve později se sblížily s člověkem a staly se doslova venkovskými 

ptáky. 

Na jejich jarní přílet ze zimovišť se většina z nás těší. Vždy tomu tak ale nebylo. 

Ve starodávném Římě patřily vlaštovky mezi ptáky, kteří údajně nevěstili              

nic dobrého. Německý reformátor Martin Luther dokonce považoval vlaštovky      

za ptáky, kteří přinášejí zlo. V 16. století byla vlaštovka v Norimberku vyňata         

ze seznamu chráněných ptáků a měla být hubena. Dnes už se vlaštovky lidí bát 

nemusí, tedy téměř. 

Vlaštovky jsou zvyklé na přítomnost člověka a nejsou nijak plaché. Ruch a hluk 

lidské činnosti jim nevadí, a proto nalézáme jejich hnízda v zemědělských                

a dílenských provozech, v průjezdech, v různých výklencích a na chodbách. 

Někomu ovšem vadí výkaly, kterými vlaštovky znečisťují prostory pod svými 

hnízdy, a tak hnízda pravidelně odstraňuje. Zde je na místě si připomenout,            

že vlaštovka je v ČR považována za ohrožený druh a shazování jejích hnízd              

je pokutováno. Nesmějí se ničit ani použitá hnízda, protože vlaštovky se do nich 

mohou příští rok zase vrátit. Nežádoucí výkaly vlaštovek je možné snadno zachytit 

jakoukoliv podložkou, třeba prkénkem umístěným kousek pod hnízdem. Trus lze 

poté použít jako výtečné, velmi koncentrované hnojivo.  

Vlaštovka obecná (Hirundo rustica) patří do čeledi vlaštovkovitých. Určitě znáte      

i její příbuznou jiřičku obecnou, se kterou si ji můžete splést. Vlaštovku ale vždy 

prozradí její červené hrdlo a dlouhý vykrojený ocas. 

Vlaštovky si staví miskovité, shora otevřené hnízdo. Na snůšce 4 - 5 vajíček sedí    

po dobu 14 až 17 dní samička a po vylíhnutí krmí mláďata sama potravou 

přebíranou od samečka. Po několika dnech se již oba rodiče podílejí na péči            

o mláďata rovným dílem, krmí je po dobu 20 – 24 dní. Když jsou příznivé 

podmínky, vlaštovky vyvedou mláďata opakovaně, během května až srpna někdy   

i třikrát. 



Vlaštovka se živí "vzdušným planktonem", tedy drobným až středně velkým 

hmyzem, který létá, nebo je pasivně unášen větrem či vzdušnými proudy. Snadný 

život vlaštovkám nenachystala ani sama příroda. Tento způsob lovu je velmi závislý 

na počasí. Pokud je chladno a hmyz nelétá, vlaštovky mohou umřít hlady.                

V posledních letech zaznamenali ornitologové výrazný úbytek vlaštovek v celé 

Evropě. Možnou příčinou je používání pesticidů a změna způsobu hospodaření.     

Ke každoročním přirozeným ztrátám se navíc přidávají masakry v některých 

afrických a bohužel i jihoevropských oblastech, kudy vlaštovky táhnou a kde tyto 

drobné pěvce ve velkém chytají a jedí. Tisíce ohrožených vlaštovek tak hynou         

v sítích a končí na talířích jako gastronomická pochoutka.  

Někteří obětaví lidé pomáhají vlaštovkám téměř kuriózním způsobem. Pokud        

se totiž po teplém podzimu náhle ochladí, vlaštovky nedostatkem potravy 

zeslábnou, nedokáží přeletět přes Alpy a zůstávají vysílené v údolích pod nimi. 

Dobrovolníci je pak posbírají, přepraví letadly přes hory a zotavené vlaštovky, 

které by jinak zemřely, dále úspěšně pokračují v letu. 

Říká se, že vlaštovky přinášejí do domu štěstí a jejich věrnost rodnému hnízdu, 

stejně jako partnerovi, je symbolem lásky k domovu a věrnosti i v lidském soužití. 

S vlaštovčí věrností to ale tak růžové není. Skutečnost je taková, že na stejné 

hnízdo se vrací pouze sameček. Přilétá přibližně dva týdny před samičkou,           

aby hnízdo opravil a připravil vše na hnízdění. Po příletu samiček námluvy 

probíhají nanovo. Vlaštovky jsou tedy sociálně monogamní, ale platí to jen           

pro danou hnízdní sezónu, kdy pár společně pečuje o hnízdo a odchovává mladé.  

Bohužel, v České republice stav vlaštovek každoročně klesá, i proto bychom měli 

vlaštovkám pomáhat. Počasí zatím ovlivnit nedokážeme, a tak alespoň v době,    

kdy očekáváme jejich návrat na hnízdiště, zkontrolujme, zda mají volné přístupy   

do prostor s loňskými hnízdy. Komu z nás by se chtělo stavět každý rok znovu nový 

dům?  

A co by to bylo za moderní dobu, kdyby nebylo možné zakoupit umělá hnízda         

a hnízdní podložky na internetu. 

Možná se nám pak vlaštovka odvděčí tak, jako to dělala hodným lidem v povídce 

Oskara Wilda „Šťastný princ“… 

S přáním krásného jara, Helena Civínová 

 



PANÍ DANA ZÁTOPKOVÁ 
Zpráva o jejím úmrtí nás zasáhla. Velmi. Měli jsme totiž to životní štěstí, že jsme    

se s touto úžasnou ženou, respektive s manželi Zátopkovými několikrát osobně 

setkali a měli možnost je víc poznat.  

Paní Dana se narodila do rodiny vojáka 

z povolání. Její otec Antonín Ingr 

pocházel z obce Vacenovice kousek                   

od Hodonína. Byl legionářem a v nové 

ČSR velitelem pluku v Olomouci                

a posléze v Uherském Hradišti. Paní Dana 

studovala gymnázium v Uherském 

Hradišti, kde hrála aktivně házenou.      

Za okupace žila rodina v Buchlovicích. 

Otce, který se zapojil do odboje, zatklo gestapo a posléze byl umístěn                    

do koncentračního tábora. Do odboje se zapojila i mladá Dana, byla spojkou 

partyzánů a nejméně dvakrát o vlásek unikla zatčení. Po válce pokračovala            

ve studiu na gymnáziu i ve sportování.  Se svým klubem Slovácká Slávia dosáhla 

roku 1949 československého mistrovského titulu. K oštěpu se dostala náhodou 

v roce 1946. Byla vyzvána kamarádkou „ať si to zkusí“. Na svoje první OH                

se nominovala v roce 1948.  V Londýně skončila sedmá. Svého největšího úspěchu, 

1. místa dosáhla na OH v Helsinkách v roce 1952 hodem 50,47 m, v roce 1958 

překonala světový rekord. Od roku 1962 se věnovala trenérské činnosti. 

S paní Danou jsme se setkali několikrát, s oběma Zátopkovými na folklórních 

akcích jako byl například Moravský ples, beseda u cimbálu nebo Výstava vín 

Slováckého krúžku v Praze. S paní Danou samotnou na rezortním vyhlašování 

sportovce roku nebo na Trojském vinobraní. Beseda s ní byla vždy přirozená, 

v atmosféře podobné setkání sousedů. Naposledy, co si vzpomínáme,                

jsme se bavili o práci na zahrádce, kdy si způsobila zranění hrudníku, když               

se jí zlomila opora – starý oštěp. Poslední „osobní“ setkání se uskutečnilo 

zprostředkovaně přes naše kamarády z Buchlovic 22. února tohoto roku. Tito       

na Moravský ples přijeli záměrně o několik hodin dříve a v krojích s harmonikou 

paní Danu navštívili v léčebně dlouhodobě nemocných. Z tohoto setkání existuje    

i možná její poslední fotografie.  



Se Zátopkovými jsme se měli příležitost poznat blíže v lednu 1992. Kolega – běžec 

onemocněl a postoupil nám vstupenky na „První ples českých atletů“. Akce           

se konala v Praze, někde na Újezdě. Shodou okolností jsme na Andělu                     

při vystupování z metra uviděli na eskalátoru manžele Zátopkovi. Línou hubou 

netrpíme a tak jsme se dotázali, jestli nemají stejný cíl cesty. Měli a dokonce       

nás vyzvali, ať se připojíme. Během chůze jsme se představili – na místo jsme přišli 

spolu. Chtěli jsme si nalézt místečko někde bokem, abychom neobtěžovali. 

Zátopkovi byli jiného názoru. Vzali nás ke stolu olympioniků a posadili si nás 

naproti sobě. Tím pádem jsme je měli (nebo oni nás?) celý večer pro sebe. Chvíli 

trvalo, než jsme se víc osmělili, vždyť k lidem, se kterými jsme se ocitli u stolu, jsme 

dosud mohli jenom vzhlížet a obdivovat je. Vedle 

Zátopkových to byli oba „drobečkové“ Imrich Bugár     

a Ludvík Daněk, běžec Jaroslav Fikejs… Vzali nás, 

chovali se k nám i k sobě navzájem velice pěkně            

a tréma za nějakou chvíli opadla. Jestli se nějak 

„křepčilo“ si po těch letech už nepamatujeme. Na co si vzpomínáme je fakt,           

že místo konání bylo pro takovou akci překvapivě málo důstojné.  

 Druhým vrcholem večera bylo naše loučení. Zátopkovi, konkrétně více pan 

Emil, nás nechtěli pustit bez nějaké upomínky. Pan Emil nabízel dokonce zlatý 

olympijský odznak. „Pane  Zátopku, to ne, to nejde, to je pro Vás nenahraditelná 

věc, to si nemůžeme vzít“. Byl v tomto neodbytný, paní Dana s grácií trpěla. 

Nakonec nám vnutil svoji olympijskou kravatu. S úctou ji dodnes opatrujeme.       

Manželé Vogničovi     

 



NOVÁ APLIKACE POMŮŽE NAJÍT 
MAJITELE ZTRACENÉHO PSA  

Aplikace "Databáze ztracených a nalezených psů", kterou spustila Státní 

veterinární správa na svých internetových stránkách, umožní lidem, útulkům, 

městské či obecní policii sdílet na jednom místě informace o ztrátě a nálezu psa.  

Aplikace je dočasnou náhradou centrálního registru psů, který má v České 

republice fungovat od roku 2022. Databáze je k dispozici na adrese: 

https://www.svscr.cz/databaze-ztracenych-a-nalezenych-psu/. 

Vložení informace o ztrátě nebo nalezení psa je velmi jednoduché. Je možné 

prostřednictvím stručného formuláře, který je dostupný po kliknutí na nabídku 

"Přidat psa". Ve formuláři je nutno uvést, zda se jedná o ztrátu nebo nález, 

specifikovat psí plemeno nebo stručný popis psa, uvést číslo čipu (nebo tetování), 

místo a datum ztráty nebo nálezu, jméno majitele, resp. nálezce, kontakt, 

fotografii psa a případně další informace do poznámky. Všechny údaje mají za cíl 

propojit majitele psa a případného  nálezce. 

Každý, komu se někdy ztratil jeho psí společník, velmi dobře ví, jak traumatizující 

zážitek to je. Lidé takovou situaci často řeší vylepováním letáků a hledáním             

v parcích, ulicích... Tato aplikace je užitečnou službou, protože na jednom místě    

se mohou rychle propojit informace od majitele ztraceného psa i jeho nálezce. 

Evidence ztracených a nalezených psů v databázi Státní veterinární správy                

je dobrovolná a v žádném případě nenahrazuje povinnost nálezce zvířete, kterou 

stanoví občanský zákoník, tj. oznámit nález zvířete bez zbytečného odkladu obci. 

Připravila Mariana Jelínková 

Turistický klub KUDYKAM 
Vzhledem ke stále trvajícím ochranným opatřením neplánujeme zatím ani            

na květen další výlet. O případném červnovém výšlapu budeme informovat 

v květnovém zpravodaji. 

Věříme však, že na procházky za čerstvým vzduchem a dobrou kondicí i v těchto 

dobách vyrážíte a že pro nás budete mít po návratu k běžným dnům tipy                

na parádní společné výšlapy.  

Budeme se těšit! 

Bohdana Tobiášková, Kudykam, www.vyslap.cz 

https://www.svscr.cz/databaze-ztracenych-a-nalezenych-psu/
http://www.vyslap.cz/


JEZDÍM JAKO ČLOVĚK 
Počínaje tímto číslem jsem do čísel následujících připravila miniseriál, který jsem 

nazvala „Jezdím jako člověk“, a který se bude zaobírat chováním a jednáním         

na silnicích. Protože jak se říká - opakování je matka moudrosti a ne vždy každý 

víme, jak se máme chovat a používáme zažité stereotypy, které nemusí být vždy 

tím nejlepším řešením. Takovým řekněme předskokanem tohoto seriálku je článek 

otištěný v tomto čísle - Jak být v bezpečí.... 

První díl 

Jezdím jako člověk: cyklista patří na vozovku 

Pro řidiče motorových vozidel i osoby na jízdním kole platí obecně stejná pravidla. 

Základním z nich je, že se oba mohou po městě pohybovat pouze po k tomu 

určených komunikacích. 

Mezi ně, až na několik výjimek, nepatří chodník, který je vyhrazen k pohybu 

chodců. Na kole je možné po něm jet pouze po vyznačených úsecích, kde                

je průjezd kola výslovně povolen. Motorista pak na něj může vjet v případě,           

že je jeho část určena k parkování. 

Cyklisté: 

Jezděte vždy po silnici nebo po pro vás určených stezkách. Respektujte, že chodník 

je vyhrazen pro bezpečný pohyb chodců. 

Motoristé: 

Chovejte se k osobám na jízdním kole ohleduplně a umožněte jim bezpečný 

průjezd vozovkou. Respektujte, že cyklisté mají v silničním provozu stejná práva 

jako vy, ale na rozdíl od vás jsou zranitelnější. Buďte jejich ochráncem,                   

ne nebezpečím. 

Připravila Mariana Jelínková 

PEVNOSTNÍ MUZEUM V SAZENÉ 
Vážení naši přátelé,  

i když dle nařízení vlády budou muzea otevřena od 25. května, bude v zájmu 

respektu ke zdraví nás všech první letošní návštěvní termín v našem muzeu            

až 29. 8. 2020. Děkujeme za pochopení a těšíme se na vás! 

Pevnostní muzeum Sazená 



CO NEVÍM, NEPOVÍM: 
 Vyřídit záležitosti na městském úřadu v Kralupech není v těchto dnech zrovna 

jednoduché (psáno 15. dubna). Městský úřad přijal velice přísná režimová 

opatření. K příslušnému referentovi je možné se dostat teprve                       

po předchozím telefonickém objednání v přesně dohodnutém čase při 

dodržení stanovených režimových opatření vymezených pro současnou 

pandemii. Vstup do budovy řídí podle seznamu policista, který Vás jmenovitě 

vyzve a de facto doprovodí k příslušné přepážce. Doporučuji dodržet výše 

uvedené předběžné objednání, jinak riskujete zbytečnou cestu.  

 Příroda si letos pospíšila. Už ve druhém dubnovém týdnu bylo možné spatřit 

ještěrku, vidět vlaštovku a nezvykle brzy také sledovat rozkvétající řepku. 

Strašidelná je však dosavadní absence dešťů.  

 V minulém zpravodaji jsem na tomto místě upozorňoval na termíny 

zajímavých akcí, které připravovali na Mělníku. Stejně jako ty naše i tyto vzaly 

za své. Novými termíny jsou:  

o návštěva podzemí je přesunuta na 8. 8. 2020, 

o novou akcí je otevření Vodárenské věže v sobotu 11. 7. 2020 (byla zatím  

pro veřejnost otevřená jen jednou asi před 15 lety). 

 Pro milovníky chřestu - už se prodává, a to denně od 7 do 15 hod. v Hostíně   

u Vojkovic. Prodejní stánek je nově hned vpravo za vjezdem do areálu.   

 

Superměsíc ze 7. dubna 2020 

Připravil B. Vognič, kronikář 



JAK NA ČERNÉ SKLÁDKY? 

Znáte web zmapujto.cz? Na interaktivní mapě jsou ikonky "černá skládka" patrné 

na desítkách míst ve středních Čechách - upozorňují na menší či větší nepořádek. 

Navzdory tomu, že odpad třídí stále více domácností, není jeho odkládání mimo 

kontejnerová hnízda a sběrné dvory výjimkou. Na odlehlých místech měst či obcí, 

ale také na loukách či u polních cest se běžně povalují staré pneumatiky, použité 

spotřebiče, skleněné nádoby... 

Zakládání černých skládek je přitom přestupkem, za který hrozí jednotlivcům 

pokuta až padesát tisíc korun. Pokud by viníkem byla firma, pak až jeden milion. 

Zásadním problémem skládek je poškození přírody, mnohdy trvalé. Hrozí 

především kontaminace okolí, včetně zdrojů vody, jako jsou rybníky a potoky. 

Mimořádně citlivé je pak hromadění odpadků v zalesněných lokalitách. 

Státní podnik Lesy ČR za posledních osm let zaplatil za likvidaci více než pěti tisíc 

černých skládek 16,4 milionu korun. Černé skládky se bohužel nevyhýbají             

ani chráněným oblastem. Proti skládkám a nepořádku bojují řady dobrovolníků    

na tradiční jarní akci Ukliďme Česko (ta u nás letos proběhla 8. 3. - článek o této 

záslužné akci je uveden v minulém Zpravodaji). Úklidové akce napomáhají šířit 

osvětu, pocit odpovědnosti k přírodě i k našemu nejbližšímu okolí. 

Hlášení černých skládek: 

K poměrně přesné lokalizaci černých skládek slouží společná aplikace Zlepšeme 

Česko+ Mobilní rozhlas+ Zmapujto. Aktuálně je dostupná pro mobilní systémy 

Android a iPhone. 

Uživatel chytrého telefonu skládku nahlásí rychle a jednoduše prostřednictvím 

mobilní aplikace, nebo může využít interaktivní webový formulář. Cílem projektu 

je maximálně usnadnit monitoring nelegálních skládek a tím přispět k řešení 

problému. Oznamovatel černou skládku vyfotí, v mapě pomocí GPS souřadnic 

vyznačí, kde se přesně nachází, vybere z nabídky, jaký typ odpadů se na skládce 

vyskytuje a hlášení odešle. Všechna hlášení se po nezbytné kontrole zaslaných 

údajů objeví v interaktivní mapě a dotčené obce či města pak mají možnost 

informace využít a problém řešit. 

Více na www.zmapujto.cz či www.uklidmecesko.cz. 

Připravila Mariana Jelínková 

 

 

http://www.zmapujto.cz/
http://www.uklidmecesko.cz/


PNEUMATIKY - dodatek k článku, 
který vyšel v minulém čísle 

Jak bylo v článku zmíněno, zpětný odběr pneumatik řeší Zákon o odpadech              

č. 185/2001 Sb.  

Pan Jedlička z Nových Ouholic nás upozornil na nepřesnost, která byla v článku       

o pneumatikách uvedena. Platí totiž následující: právnická osoba nebo fyzická 

osoba, která výrobky uvedené v §38 odst. 1 uvádí na trh, je povinná zajistit zpětný 

odběr použitých výrobků nabídnutých ke zpětnému odběru. Z toho plyne, že kdo  

pneumatiky pouze montuje a nové neprodává, tak nemá povinnost ojeté odebírat 

(to je právě případ pneuservisu p. Jedličky).  

Mariana Jelínková 

 

PROVOZNÍ DOBA - POŠTA NOVÁ VES (mimořádně zkráceno) 
Pondělí – čtvrtek  8:00 – 11:00 a 14:00 – 16:00 

                                              Pátek     8:00 – 10:30 

 

OTEVÍRACÍ DOBA - OBCHOD NOVÁ VES 

Pondělí až pátek - od 7:00 do 19:00 

Sobota a neděle – od 8:00 do 19:00 

Možné platby kartou a stravenkami 
 

INZERCE (podmínky pro inzerci ve zpravodaji najdete na webu obce) 

Prodej slepiček 

Drůbež Červený Hrádek prodává slepičky Tetra hnědá, Dominant ve všech 

barvách, Green Shell typu Araukana a Dark Shell typu Maranska.  

Stáří 15 - 19 týdnů,  169 - 219,- Kč/ks.  

Prodej: Nová Ves – u pošty – 11. května a 11. června 2020 v 11.35 hod.  

Výkup králičích kožek – cena dle poptávky. 

Info: Po-Pá 9.00 – 16.00 hod., tel. 601 576 270, 728 605 840 



 



KALENDÁŘ AKCÍ 

V OBCI V ROCE 2020 
 

(Akce se budou konat s ohledem na mimořádná opatření v souvislosti                    

s koronavirem COVID-19) 

 

30. 4. Vesnický fotograf - uzávěrka hlasování na www.nova-ves.cz 

2. - 11. 5. Zápis do MŠ Nová Ves   

8. 5.  Připomínka konce 2. světové války - neveřejné, hřbitov Vepřek 

11. 5. Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

16. 5.  Mše v kostele ve Vepřku - od 16 hodin 

7. 6.  Výlet Turistického klubu KUDYKAM     

8. 6. Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

11. 6.  Schůze Spolku seniorů - od 14 hodin v sále OÚ 

12. 6.  Noc kostelů - Vepřek 

20. 6. Mše v kostele ve Vepřku - od 16 hodin 

11. 7.  Spolek seniorů - prohlídka Vodárenské věže v Mělníku 

2. 8.  Výlet Turistického klubu KUDYKAM     

8. 8. Spolek seniorů - návštěva mělnického podzemí 

10. 8. Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

31. 8.  Vesnický fotograf - uzávěrka posílání fotografií do soutěže 

6. 9.  Výlet Turistického klubu KUDYKAM     

9. 9.  Vítání občánků - od 16 hodin v sále OÚ 

14. 9. Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

19. 9.  Novoveské posvícení 
 


